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           Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 

 
Nr  2/2009  w dniu 10 lutego  2009 roku 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00  zakończono o godz. 18.10 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Brzostowski Jacek  
 

obecny 

3. 
 

Wiesław Ewertowski obecny 

4.  Bielecki Andrzej     
 

obecny 

5. Zbigniew Grabowski     
 

obecny 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

 
 
 
 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Władysław Purczyński – Dyrektor ZSP nr 2 w Wągrowcu 

 
2. Beata Dobrochowska-Byczyńska – Wicedyrektor ZSP nr 2 w Wągrowcu 
 
3. Aleksandra Wasiak - Wicedyrektor ZSP nr 2 w Wągrowcu 
 
4. Michał Piechocki – Starosta Wągrowiecki 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Sytuacja obecna i perspektywy na przyszłość ZSP nr 2 w Wągrowcu. 

 
 
 
 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący  Pan Robert Woźniak powitał członków komisji oraz 

zaproszonych gości. Przedstawił porządek posiedzenia. Następnie odczytał 

odpowiedź Starosty Wągrowieckiego dotyczącą wniosku o przystąpienie do 

Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej w Poznaniu. Pan Starosta informuję, 

że Zarząd Powiatu rozważa możliwość przystąpienia do WOT. Ostateczna 

decyzja zostanie podjęta po rozpatrzeniu możliwości finansowych powiatu. 

(pismo stanowi zał. nr 1). 

W dalszej części głos zabrał Dyrektor ZSP nr 2 w Wągrowcu p. Władysław 

Purczyński. Dyrektor przedstawił sprawy związane z finansami placówki. Na 

media (cieplik, energia elektryczna, woda) przewidziano w palnie na 2009 rok 

kwotę 173.912 zł, pozostałe wydatki to kwota 120.000 zł. Zatwierdzone na 2009 

rok wydatki rzeczowe to kwota 300.930 zł  i  jest to kwota o 90.000 zł niższa niż 

w poprzednim roku budżetowym. Kwota na media nie jest wystarczająca ( za 

grudzień 2008 r. należało dopłacić ponad 9 tyś. zł – za ogrzewanie). 

 



 3

W styczniu faktura wynosiła 37.820 zł z MPEC-u.  Energia elektryczna to 

4.944 zł, woda 613 zł. W styczniu łączne wydatki na media wyniosły 58.816 zł 

jest to 33,8% planu na 2009 rok. W związku z tym dyrektor przewiduje, że 

środków na 2009 rok zabraknie już w miesiącu lipcu. Dyrektor zwrócił się do 

Zarządu Powiatu z wnioskiem o przyznanie środków na realizację zadań 

pokontrolnych ( brak uziemienia instalacji odgromowej). Kosztorys na to 

zadanie opiewa na kwotę 49.000 zł. Zadanie to musi zostać wykonane do końca 

marca 2009 roku. Kolejnym zadaniem pokontrolnym jest zalecenie Sanepid-u na 

wykonanie posadzek w 7 pomieszczeniach lekcyjnych. Na 4 pomieszczenia są 

zakupione materiały, natomiast na 3 występuje brak. Kwota planowana to 

74.000 zł. Są to bardzo ważne zadania do wykonania, ale na ich wykonanie brak 

jest środków finansowych.  

Następnie głos zabrał p. Wicedyrektor ZSP p. Beata Dobrochowska-

Byczyńska, która przedstawiła schemat organizacji pracy Zespołu. Obecnie w 

Zespole funkcjonują 22 oddziały za liczbą uczniów 577. Są to: 

- liceum profilowane  - 5 oddziałów – 123 uczniów, 

- liceum ogólnokształcące – 13 oddziałów – 351 uczniów, 

- technikum – 4 oddziały – 103 uczniów. 

Kadra pedagogiczna to: 

Dyrektor, 2 wicedyrektorów, bibliotekarz, pedagog i 46 nauczycieli.  

Pełnozatrudnieni nauczyciele to 39 osób, natomiast 12 pracuje jako 

niepełnozatrudnieni. W szkole oprócz zajęć dydaktycznych funkcjonują również 

zajęcia dodatkowe, kółka zainteresowań. W szkole od II semestru funkcjonować 

będzie elektroniczny dziennik lekcyjny. Uczniowie ZSP nr 2 zajmują czołowe 

miejsca w konkursach, zawodach sportowych. Szkoła jest także organizatorem 

konkursu o powstaniu wielkopolskim. W szkole funkcjonują także zajęcia 

wychowawcze , zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze, koła zainteresowań, grupa 

taneczna i wolontariat.   
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Poważnym wyzwaniem będzie nowy rok szkolny, ponieważ szkołę opuści 120 

absolwentów ( 9 oddziałów). Trudno planować nabór uczniów na taką liczbę, 

jednak szkoła przygotowuje atrakcyjną ofertę dla absolwentów gimnazjów. 

Planowane są następujące kierunki: 

a) liceum ogólnokształcące: 

- profil dziennikarski 

- profil europejski 

- profil humanistyczno-prawny 

- profil ogólny 

- profil plastyczny 

- profil teatralno-filmowy 

- profil humanistyczno-medialny 

- profil humanistyczny z językiem obcym 

- profil pedagogiczny 

- profil biologiczno-chemiczny 

-  profil matematyczno-informatyczny 

- profil politechniczny 

- profil turystyczny 

- profil humanistyczno-społeczny 

b) technikum: 

- technik obsługi turystycznej 

- technik hotelarstwa 

- technik informatyk 

- technik ekonomista 

c) szkoły policealne ( 2 letnie takie jak technika) 

 

Dyrektor zapewnił, że przygotowana oferta jest atrakcyjna dla młodzieży. Liczy, 

że spotka się z dużym zainteresowaniem młodzieży gimnazjalnej i pozwoli z 

szerokiego wachlarza propozycji wybrać kierunek zgodny z ich 
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zainteresowaniami i potrzebami. W tej chwili szkoła nie jest w stanie w 100% 

zabezpieczyć kadrę pedagogiczną, szczególnie dotyczy to kierunków 

hotelarskich. Dyrekcja podejmie działania, które pozwolą pozyskać 

odpowiednią kadrę pedagogiczną. 

 Liczba godzin dydaktycznych ( w wersji pesymistycznej 5 oddziałów klas 

pierwszych) – żaden nauczyciel nie ma pełnego etatu (po uśrednieniu pensum). 

 Starosta podkreślił, że w przypadku braku pensum dla nauczycieli Powiat 

będzie starał się pomagać, np. w uzupełnianiu etatu w innej placówce. 

Sygnalizowane, przez dyrektora, potrzeby związane z zaleceniami 

pokontrolnymi mogą być rozpatrywane w miesiącu kwietniu. Obecnie możliwe 

jest jedynie przesunięcie środków w ramach budżetu ZSP nr 2, np. z płac, ale to 

wymaga uchwały RPW. 

Następnie dyskutowano nt. projektu termomodernizacji budynku, której koszt 

opiewa na kwotę ok. 1.665.000 zł. Jest to kwota, której powiat nie jest w stanie 

podołać. Wniosek o dofinansowanie skierowany do WRPO daje szanse na 

wykonanie tego zadania.  

 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
4.1 Zapytania 
Przewodniczący Komisji zadał pytanie p. Staroście. 

Jak wygląda opieka popołudniowa w Bursie, ile grup wychowawczych 

obecnie funkcjonuje, ilu wychowawców sprawuje opiekę i jak rozwiązano 

problem opieki nocnej? 

4.2   Opinie 
     4.3  Stanowiska 

4.4  Wnioski 
 

Protokołował :                                                     Przewodniczący Komisji:  
 

         Jacek Brzostowski                Robert Woźniak 
 
___________________________        _____________________ 

 


